

## تعميم

الرقم: ت.ع.م/278/202402

التاريخ: 2024/02/04م

الموضوع: تحديث الملحق الرابع من تعميم (156).

Subject: Updating Annex Four of Circular No (156)

Dear CEO,

Dear CCO,

Greetings,

In accordance with the Insurance Authority' roles in supervising the insurance sector in the kingdom, and in reference to the objectives of the Insurance Authority outlined in its Foundation Law issued by the Council of Ministers Resolution No. (85) dated 28/01/1445H, and referring to Circular No. (156) dated 27/6/1439H which laid down the Motor Insurance- Pricing & Underwriting instructions, and appendix No (4) in the same circular.

We inform you of the update to Annex No. (4) of the circular mentioned above by the removal of gender as one of the pricing factors for Motor insurance. Companies are required not to discriminate between clients based on gender.

This circular comes into effect as of the date of 03/03/2024.

Kind Regards,

Policy Department

Scope:

- All companies working within the insurance sector.

المحترم

المحترم

سعادة الرئيس التنفيذي

مسؤول الالتزام

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته.

اتساقاً مع أدوار هيئة التأمين الرقابية والإشرافية على قطاع التأمين وانطلاقاً من أهداف الهيئة الواردة بتنظيمها الصادر بقرار مجلس الوزراء رقم (85) وتاريخ 28/01/1445هـ، وإشارةً إلى التعميم رقم (156) وتاريخ 27/6/1439هـ المتضمن تعليمات التسعير والاكتاب والملحق رقم (4) في ذات التعميم.

نفيدكم بتحديث الملحق رقم (4) من التعميم المشار إليه أعلاه من خلال إزالة عامل الجنس من ضمن عوامل التسعير لتأمين المركبات، كما يتعين على الشركات عدم التمييز بين عملائها بناءً على الجنس.

يسري هذا التعميم اعتباراً من تاريخ 03\03\2024م.

مع وافر التحية،

إدارة السياسات

نطاق التوزيع:

كافة الشركات العاملة في قطاع التأمين.